
PROTOKÓŁ Nr XIII.2025 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 30 kwietnia 2025 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 800 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 
 

         Otwarcia XIII sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 13 radnych, na ustawowy skład 15 radnych,  

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

- nieobecni usprawiedliwieni radna Paulina Pietrykowska, radny Jacek Januszewski 

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, witam serdecznie koleżanki  

i kolegów Radnych. Jest z nami również na dzisiejszej sesji Zastępca Wójta pan Paweł 

Michalski – witam serdecznie. Witam również pracowników Urzędu panią Dorotę Hernes, 

jak i pracowników Urzędu odpowiedzialnych za obsługę Rady. 

 

              - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

Ad 2    

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo wraz z niezbędnymi materiałami 

otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy  

6. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Złotów za rok 2024  

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złotowie za 

rok 2024 
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8. Sprawozdanie finansowe i z działalności Zarządu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 

Gminy Złotów Sp. z o.o. za rok 2024 

9. Informacja z pracy Komisji Mieszkaniowej na temat lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Złotów (ilość posiedzeń, stawki 

za najem lokali mieszkalnych, wizje lokalne lokali mieszkalnych, zadłużenie lokali 

mieszkalnych) za rok 2024 

10. Informacja o stanie dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej i dróg gruntowych  

po okresie zimy 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2025 rok 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2025 

– 2030 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania  

z wielofunkcyjnego boiska sportowego w Stawnicy 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Bługowo  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Buntowo 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Franciszkowo 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Kamień  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Radawnica  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Sławianowo i Kaczochy 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Stawnica 



3 

 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Zalesie 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

Nr III/22/06 w sprawie przekazania w użytkowanie mienia komunalnego służącego do 

wykonania zadań własnych gminy obejmujących sprawy wodociągów i zaopatrzenia 

w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych  

23. Podjęcie apelu w sprawie apelu o podjęcie prac legislacyjnych związanych ze zmianą 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic 

jednostek samorządu terytorialnego  

24. Interpelacje i zapytania radnych  

25. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

26. Wolne wnioski i informacje 

27. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, w związku z proponowanym porządkiem obrad mam 

zapytanie, czy ktoś chciałby wnieść zmiany do porządku obrad? Proszę o zgłaszanie.  

Nie widzę. Skoro nie widzę Drodzy Państwo, w związku z tym poddaję porządek obrad pod 

głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   
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12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam pkt 2, przechodzę Drodzy Państwo do pkt 3 

przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Ad 3 

Sławomir Czyżyk – powiedział, mam pytanie, jak wszystkim wiadomo, protokół był 

sporządzony zgodnie z przebiegiem obrad, był wyłożony do wglądu w biurze do spraw 

obsługi Rady czy zachodzi konieczność odczytywania tegoż protokołu? Skoro nie, poddaję 

punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   
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12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Zamykam pkt 3, przechodzimy do pkt 4. 

 

Ad 4  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między 

sesjami. Sprawozdanie w Państwa posiadaniu. Czy są jakieś pytania do Sprawozdania?  

Jest z nami dzisiaj Zastępca Wójta na pewno odpowie na pytania. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, skoro nie ma pytań, poddaję punkt pod głosowanie. Proszę 

bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   
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10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam pkt 4 przechodzimy Drodzy Państwo, do pkt 5 

Informacja o przebiegu realizacji uchwał.   

 

Ad 5 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

Złotów. 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, chciałbym tutaj nadmienić, że w piątek, to było  

25-go wszystkie Komisje Rady odbyły swoje posiedzenia zgodnie z Planem Pracy Rady, jak  

i również Komisji. Wszystkie materiały były w Państwa posiadaniu  

i poddane szerokiej dyskusji. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział zamykam pkt 5, przechodzimy do pkt 6. 

 

Ad 6 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy 

Złotów za rok 2024. Sprawozdanie przed Państwem. Proszę, otwieram dyskusję,  
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są pytania? Skoro nie ma, poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw 

lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam punkt Drodzy Państwo 6. Przechodzimy do pkt 7. 

 

Ad 7 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Złotowie za rok 2024. Otwieram dyskusję. Proszę Kolega Radny Adam 

Tomaszewski. 
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Adam Tomaszewski – powiedział, obszerne to sprawozdanie jest, jak sami widzicie. No tak 

czytając to, to sami widzimy, ile tam jest pracy. Tak można powiedzieć, że ten GOPS czasami 

nie doceniamy. Ile tam jest pracy włożone w pomoc tym rodzinom, które sobie nie mogą 

poradzić i t d. Powiem jedno, no po tym, co widzę, po tej pracy, która jest wykonywana, 

chwilami mam kontakt akurat z Gminnym Ośrodkiem i powiem tak, że no szacunek dla tych 

ludzi, że potrafią to ogarnąć, nie? To jest dość ciężki temat, szczególnie w pomocy tym 

ludziom. Także szacunek dla tych ludzi i zaangażowanie. Dziękuję.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję Koledze. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Tak, mamy nadzieję, że teraz też, patrząc tak i obserwując nasz Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej, nareszcie działa tak, jak powinien działać. Tak jak Adam tutaj powiedział, 

no zakres tych ich zadań, obowiązków jest tak szeroki, ogromny i tych zadań coraz więcej 

dochodzi i naprawdę, no niełatwa to jest praca. Także szkoda, że nie ma tu nikogo, Pani 

Kierownik, bo myślę, że czas na podziękowania dla Pani Kierownik jeszcze się znajdzie. Skoro 

nie ma więcej chętnych do dyskusji, Drodzy Państwo, poddaję punkt pod głosowanie, kto jest 

za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam pkt 7, przechodzimy Drodzy Państwo do pkt 8. 

 

Ad 8 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie finansowe i z działalności Zarządu Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Sp. z o.o. za rok 2024. Sprawozdanie również przed 

Państwem, otwieram dyskusję. Jest wykonane poprawnie. Czy są jakieś pytania? Skoro nie ma 

pytań, poddaję punkt pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   
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14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Zamykam pkt 8, przechodzimy do pkt 9. 

 

 

Ad 9 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja z pracy Komisji Mieszkaniowej na temat lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Złotów (ilość posiedzeń, 

stawki za najem lokali mieszkalnych, wizje lokali mieszkalnych, zadłużenie lokali 

mieszkalnych) za rok 2024. Skoro nie ma pytań zamykam pkt 9, przechodzimy do pkt 10. 

 

 

Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 10 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o stanie dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej  

i dróg gruntowych po okresie zimy. Informacja przed Państwem. Myślę, że każdy ma pogląd 

na swoim terenie, jak te drogi wyglądają. Otwieram dyskusję. Chciałoby się więcej, ale ciągle 

mało. Ciągle i te dziury są, ciągle są te dziury, jedne załatane, drugie wychodzą. Skoro nie ma 

pytań, zamykam pkt 10. Przechodzimy do pkt 11. 

 

Ad 11 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały budżetowej na 2025 rok. Tutaj najpierw musimy zająć się autopoprawkami. 

Czy są pytania? Skoro nie ma pytań, Drodzy Państwo, poddaję pod głosowanie najpierw 

przedstawione nam autopoprawki. Kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, w związku z tym poddaję pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2025 rok z uwzględnieniem 

wcześniej głosowanych autopoprawek. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? 

Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   
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4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.126.2025 

Uchwała Nr XIII.126.2025 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2025 

rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Zamykam pkt 11 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 12. 

 

Ad 12 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów  

na lata 2025 – 2030. Otwieram dyskusję. Tutaj również musimy najpierw poddać pod 

głosowanie przedstawione nam autopoprawki. Są pytania? Głosujemy nad autopoprawkami. 

Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   
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3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, w związku z tym poddaję pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Złotów na lata 2025 – 2030 z uwzględnieniem wcześniej głosowanych 

autopoprawek. Kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   
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7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.127.2025 

Uchwała Nr XIII.127.2025 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Złotów na lata 2025 – 2030 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Zamykam pkt 12 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 13. 

 

Ad 13 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu korzystania z wielofunkcyjnego boiska sportowego w Stawnicy. Otwieram 

dyskusję. Projekt uchwały w Państwa  posiadaniu. Są pytania? Funkcjonuje już? 

 

Adriana Opłatek – powiedziała, Właśnie nie. Dodam, że szykujemy otwarcie, planowane jest 

wstępnie na piątek 9 maja. Także wszystkich serdecznie zapraszam, ale więcej informacji  

w przyszłym tygodniu.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję. Czy są jakieś pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję 

projekt uchwały pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? 

Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 
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1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.128.2025 

Uchwała Nr XIII.128.2025 w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z wielofunkcyjnego 

boiska sportowego w Stawnicy stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Zamykam pkt 13 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 14. 

 

Ad 14 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Bługowo. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań. Mamy 

szereg uchwał, chyba z 5, czy 6, tych samych. W związku z tym poddaję punkt pod 

głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 
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1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.129.2025 

Uchwała Nr XIII.129.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Bługowo  

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Zamykam pkt 14 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 15. 

 

Ad 15 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Buntowo. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań.  

W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.130.2025 

Uchwała Nr XIII.130.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Buntowo  

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Zamykam pkt 15 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 16. 

 

Ad 16 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Franciszkowo. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań.  

W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   
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3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.131.2025 

Uchwała Nr XIII.131.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Franciszkowo stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Zamykam pkt 16 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 17. 

 

Ad 17 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Kamień. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań.  

W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   
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4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.132.2025 

Uchwała Nr XIII.132.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Kamień 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Zamykam pkt 17 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 18. 

 

Ad 18 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Radawnica. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań.  

W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   
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5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.133.2025 

Uchwała Nr XIII.133.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Radawnica 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Zamykam pkt 18 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 19. 

 

Ad 19 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Sławianowo i Kaczochy. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma 

pytań. W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub 

się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   
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6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.134.2025 

Uchwała Nr XIII.134.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 

Sławianowo i Kaczochy stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Zamykam pkt 19 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 20. 

 

Ad 20 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Stawnica. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań.  

W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   
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7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.135.2025 

Uchwała Nr XIII.135.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Stawnica 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Zamykam pkt 20 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 21. 

 

Ad 21 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju wsi Zalesie. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań.  

W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się 

wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   
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8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.136.2025 

Uchwała Nr XIII.136.2025 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Zalesie 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Zamykam pkt 21 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 22. 

 

Ad 22 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały Nr III/22/06 w sprawie przekazania w użytkowanie mienia komunalnego 

służącego do wykonania zadań własnych gminy obejmujących spray wodociągów  

i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych. Otwieram 

dyskusję. Czy są pytania? Nie ma pytań. W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. 

Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   
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6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr XIII.136.2025 

Uchwała Nr XIII.136.2025 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały Nr III/22/06  

w sprawie przekazania w użytkowanie mienia komunalnego służącego do wykonania zadań 

własnych gminy obejmujących spray wodociągów i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, 

usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Zamykam pkt 22 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 23. 

 

Ad 23 

Sławomir Czyżyk – powiedział, podjęcie apelu w sprawie apelu o podjęcie prac 

legislacyjnych związanych ze zmianą przepisów ustawy o samorządzie gminnym w zakresie 

dopuszczalności zmian granic jednostek samorządu terytorialnego. Otwieram dyskusję. Czy są 

pytania? Nie ma pytań. W związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto 

jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  nieobecny   
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4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  nieobecna   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 13 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Apel został przyjęty jednogłośnie. 

 

Apel stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

 

Zamykam pkt 23 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 24. 

 

Ad 24 

Interpelacje i zapytania radnych 

Sławomir Czyżyk – powiedział Interpelacje i zapytania, czy ktoś z Państwa chciałby złożyć 

interpelacje i zapytania, interpelacje na piśmie lub zapytanie? Nie widzę. 

Zamykam pkt 24. Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 25. 

Ad 25 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, nie było, nie było obowiązku odpowiedzi. Przechodzimy do 

pkt 26 Wolne wnioski i informacje. 

 

 



26 

 

Ad 26 

Wolne wnioski i informacje 

Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo, kto z Państwa chciałby zabrać głos? Kolega 

Radny, Andrzej Białczyk, proszę bardzo.  

Andrzej Białczyk – powiedział, chciałbym wszystkich, w imieniu Zarządu OSP Święta, 

zaprosić na 31 maja na lecie, 160 lecie. Będzie to taka dosyć większa impreza. Jest 

zaproszonych około 200 osób. Także zapraszam. Będą tam posłowie i Starosta i jeszcze tam 

wiele innych strażackich, tych wyższych sfer. Także proszę sobie zarezerwować termin  

i zapraszamy.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo koledze. Zaproszenia dotarły do wszystkich 

Radnych. Myślę, że się, w większości się zjawimy, chyba że kogoś tam nie wiem, no jakieś 

inne obowiązki będą, zmuszą do tego, że no, ale mam nadzieję, że wstawimy się  

w komplecie. Impreza 160 lat. No ja powiem tak, że Andrzej, ile to było, jak była ostatnia 

impreza 120 czy ile to lat?  

Andrzej Białczyk – powiedział, no 145. 145, później 150.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, no kolejne imprezy. Myślę, że tutaj ci starsi Radni, nie 

chodzi o wiek Radnych, tylko stażem Radni już kilka tych, kilka tych leci właśnie w Świętej  

i nie tylko już mieli zaszczyt tam brać w nich udział. 

Andrzej Białczyk – powiedział, będzie tak jak na 150-leciu, będzie droga zamknięta, będzie 

obwodnica zrobiona i przemarsz będzie od kuźni do straży, będzie z orkiestrą przemarsz.  

Z wszystkimi, bo będą z całego Powiatu strażacy nie? Zaproszeni będą wszyscy z całego 

Powiatu, z Powiatu z krajowego systemu i nasze, wszystkie nasze z Gminy.  

Sławomir Czyżyk – zapytał, czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę 

chętnych. 

 

- więcej dyskusji nie było 

Ad 27 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął XIII sesję Rady Gminy Złotów. 

 

Obrady zakończono o godz. 827 

 

  



27 

 

          Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                              

       Magdalena Borsich                                                                         Sławomir Czyżyk 

 


